
FAU møte 23.05.24 
  
Til stede: 
1A Kristian Berg 
1B Hilde Bakke Vara 
2A Anita Nielsen Strømme Vara 
2B Cecilie Kirø 
3A Malene 
3B Ida Pugerud 
4A Marianne Eide 
4B Therese Birkeland 
5A Magne Aas 
5B Fravær 
6A Fravær 
6B Lisbeth Ruus 
7A Marianne Eide 
7B Fravær 
  

1. Referat fra møte 18.04.24: 
Godkjennes dersom det ikke kommer innvendinger fra Rektor. 
  

2. Informasjon fra Rektor: 
Ikke til stede på møte. 
  

3. Klassens runde: 
1A Det er kommet etterspørsel om FAU referat på Vigilo og skolens nettside det nyeste er 
fra oktober 2023. Svakheten med å bare ha det på Vigilo er at det forsvinner etter 6 
måneder, derfor bør det være på hjemmesiden til Rolland skole som et arkiv. 
Spørsmål om det kommer noe eget møte for barneskolen i forhold til stormøte for foreldre 
22.05.2024. FAU diskuterer at møtet som var også var rettet mot barneskoleelever 5-7 trinn. 
  
3B Etterspør referat fra FAU møter. 
Spørsmål i forhold til planleggingsdager i juni i år og neste år, foreldre syns det er 
utfordrende når det kommer to dager etter hverandre. Foreldre lurer også på om de kan få 
innsikt i hva planleggingsdagene brukes til på et generelt grunnlag utover de dagene som er 
satt av til flytting (faglig innhold). 
  
5A Etterlyser foreldremøte for trinnet, flere fra FAU forteller at dette er et ønske også for 
deres trinn. 
  

4. Kort oppsummering fra sammen for unge i Åsane og Arna: 
Magne forteller at det var godt oppmøte, spesielt på det andre møte. Det var flere instanser 
som var til stede på møtet for å presentere seg, hvem de var, hvor de finnes og hvilke 
tiltak/aktiviteter de bidrar med. Det er mange frivillige organisasjoner som også trenger å 
rekruttere flere foreldre for å opprettholde tilbudet. På møtet var de opptatt av å formidle at 
det ikke er en krise blant ungdommer i Åsane, men at det er et ønske om å forebygge og at 
foreldre er mer engasjert og til stede for barna/ungdommene. 



  
5. Oppsummering fra 17 mai 

17 mai var generelt godt gjennomført. Det var enkelte som ikke kom på vakten sin, samtidig 
var det for mange enkelte steder som kunne vært flyttet. Erfaringsdokumentet ble ikke delt, 
det bør komme neste år. Vi burde hatt et lykkehjul til siden køen var størst der. For første 
gang var det mulig å henvende seg til rektor for å få bonger for familier som sliter 
økonomisk. Vi er usikker på om det var noen som henvendte seg. 
Utgifter: 51.000 
Leker og bonger: 25.000 
Kiwi: 19.000 
Korps: 7000 
Inntekter: 88.768 
Overskudd: 37.768 
  
Angående fotballfrie dager: Hvordan praktiseres dette og hva er hensikten/målet med 
tiltaket? Hvor lenge har tiltaket vart og hvordan har effekten av tiltaket vært? 
  
  
 


